
ΔΕΝ ΘΑ ΓΙΝΟΥΜΕ ΧΑΒΟΥΖΑ 

ΟΛΗΣ ΤΗΣ ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ 
 

Η καθολική αντίδραση και η πολύπλευρη αγωνιστική δράση των κατοίκων 

καθορίζουν τις εξελίξεις ενάντια στη μετεγκατάσταση στο Αθήναιο της ρυπογόνας 

μονάδας επεξεργασίας ζωικών υπολειμμάτων που σφραγίστηκε στα Λεχαινά 

Ηλείας με απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας. 

Μετά τις αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Τρίπολης και του 

Περιφερειακού Συμβουλίου Πελοποννήσου που ομόφωνα απέρριψαν τη Μελέτη 

μετεγκατάστασης της μονάδας από τα Λεχαινά στο Αθήναιο, το Περιφερειακό 

Συμβούλιο πήρε στις 6 – 10 - 2021 για πρώτη φορά απόφαση που στηρίζει τον 

αγώνα και τα δίκαια αιτήματα των κατοίκων. 

Είναι μια απόφαση που θα μας βοηθήσει στο μακροχρόνιο αγώνα που έχουμε 

μπροστά μας. 

Ξέρουμε ότι οι μεθοδεύσεις της εταιρείας και της Κυβέρνησης θα συνεχιστούν. 

Το δίκιο όμως είναι με το μέρος μας, δεν πρόκειται να τους αφήσουμε να 

καταστρέψουν τον τόπο μας για τα συμφέροντα μιας εταιρείας. 

Με τον ενωμένο αγώνα μας θα αντιμετωπίσουμε όλες τις προκλήσεις μέχρι που 

να τα μαζέψουν και να φύγουν από τον τόπο μας όπως τα μάζεψαν και έφυγαν και 

από τα Λεχαινά. 

Δίνουμε την απόφαση του Περιφερειακού Συμβουλίου στη δημοσιότητα και 

καλούμε τους γνωστούς παράγοντες που προσπαθούν μουρμουρίζοντας να 

δικαιολογήσουν τη στάση τους, να μας πουν που διαφωνούν και αν έχουν δική 

τους πρόταση να τη δώσουν γραπτή να τη μάθει ο κόσμος. 

 

20-10-2021 

 

ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΑΓΩΝΑ 
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Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α

ΤΟΥ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  15

ΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΗΣ 6 - 10 - 2021
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ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ 148

ΘΕΜΑ  6ο Η.Δ.: Ενημέρωση  σχετικά  με  τις  εξελίξεις  στο  θέμα  της

εταιρείας FARGECO HELLAS ΕΠΕ.

Στην  Τρίπολη  και  στο  «Αποστολοπούλειο»  Πνευματικό  Κέντρο  Δήμου

Τρίπολης  την  6η  Οκτωβρίου 2021  ημέρα  Τετάρτη και  ώρα  4.00  μ.μ.

συνήλθε  σε  συνεδρίαση   το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  Πελοποννήσου,  ύστερα

από  την  310466/28-09-2021  πρόσκληση  του  Προέδρου  αυτού  κ.

Εμμανουήλ  Σκαντζού  (κατ’  εφαρμογή  των  διατάξεων  της  Δ1α/ΓΠ.οικ.

57069/17-9-2021 (ΦΕΚ Β ́  4337) ΚΥΑ με θέμα «Έκτακτα μέτρα προστασίας της

δημόσιας υγείας  από τον κίνδυνο περαιτέρω διασποράς του κορωνοϊού COVID-

19  στο  σύνολο  της  Επικράτειας,  για  το  διάστημα  από  τη  Δευτέρα,  20

Σεπτεμβρίου 2021 και  ώρα 6:00 έως και  τη  Δευτέρα,  27  Σεπτεμβρίου 2021 και

ώρα  6:00»,  η  οποία  επιδόθηκε  νόμιμα  σε  κάθε  Πε ριφερειακό  Σύμβουλο  και

δημοσιεύθηκε στον πίνακα ανακοινώσεων και  στην ιστοσελίδα της Περιφέρειας

Πελοποννήσου,  για  συζήτηση  και  λήψη  απόφασης  στα  θέματα  της  ημερήσιας

διάταξης.
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Στην  συνεδρίαση  αυτή  εκλήθη  και  παρέστη  ο  Περιφερειάρχης

Πελοποννήσου κ. Παναγιώτης Ε. Νίκας,

και οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:

1. Μαλτέζος Ιωάννης, Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Αργολίδας

2. Γκιολής Αναστάσιος, Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Κορινθίας

3. Βερούτης Θεόδωρος, Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Λακωνίας

4. Αναστασόπουλος Ευστάθιος, Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Μεσσηνίας

5. Καπέλιος Βασίλειος, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

6. Τσουκαλάς Ανδρέας, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

7. Βυτινιώτης Χαρίλαος, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

8. Σχοινοχωρίτης Δημήτριος, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

9. Κόρκα – Κώνστα Αθηνά, θεματική Αντιπεριφερειάρχης

10. Τζινιέρης Νίκων, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

11. Καλογεροπούλου  –  Κανελλοπούλου  Άννα,  θεματική

Αντιπεριφερειάρχης

12. Μαντζούνης Ιωάννης, θεματικός Αντιπεριφερειάρχης

13. Σκαντζός Εμμανουήλ, Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου

14. Γκούνης Απόστολος, Αντιπρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου

15. Χρονάς Άγγελος

16. Σαρδέλης Αναστάσιος

17. Τατούλης Πέτρος

18. Γιαννακούρας Ευάγγελος

19. Τζανετέα Αδαμαντία

20. Ρουμελιώτης Γεώργιος

21. Παπαντωνίου – Κορώνη Κλημεντίνη

22. Σταματάκος Μιχαήλ

23. Νικολάκου Κωνσταντίνα

24. Πετρίτσης Γεώργιος

25. Λυμπέρης Αντώνιος

26. Μπούζα – Κωνσταντέλου Αντωνία
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27. Δέδες Γεώργιος

28. Μποζίκης Αναστάσιος

29. Βεργινάδη Μαρία

30. Πουλοκέφαλος Γεώργιος

31. Δημητρακοπούλου Ευγενία

32. Γόντικας Νικόλαος

33. Κελλάρης Ιωάννης

34. Πετράκος Αθανάσιος

35. Δρούγκας Δημοσθένης

36. Λυμπεροπούλου Δήμητρα

37. Κάτσαρης Παναγιώτης

38. Οικονόμου Γεώργιος

39. Σπυριδάκου Μαργαρίτα

40. Σιδέρης Βασίλειος

41. Γανώσης Αναστάσιος

Από  τη  συνεδρίαση  απουσίαζαν   ο  Αντιπεριφερειάρχης  ΠΕ  Αρκαδίας  κ.

Λαμπρόπουλος Χρήστος και ο ι  Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ.  Κανελλάκης Ηλίας,

Πισιμίσης  Αθανάσιος,  Σκούρος  Χαράλαμπος,  Καρσιώτης  Χρήστος,  Καρούζος

Χρήστος,  Ράλλης  Γεώργιος,  Μπουντρούκας  Ιωάννης,  Γκιλίτσης  Νικόλαος  –

Κωνσταντίνος και Τζεμπετζής Δημήτριος, αν και νόμιμα είχαν κληθεί.

Στη  συνεδρίαση  αυτή  παραβρέθηκαν  οι  κ.κ.  Παναγιώτης

Χαραλαμπόπουλος  και  Τριαντάφυλλος  Στρατήγης,  υπάλληλοι  της  Περιφέρειας

Πελοποννήσου, για την τήρηση των πρακτικών.

Αφού  διαπιστώθηκε  απαρτία  ο  Πρόεδρος  του  Περιφερειακού

Συμβουλίου κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.

…………………………………………………………………………………………………………

Ακολούθως  το  Περιφερειακό  Συμβούλιο  προχώρησε  στη  συζήτηση  του

έκτου  θέματος  της  ημερήσιας  διάταξης  το  οποίο  συζητήθηκε  δεύτερο  κατά

σειρά. 
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Ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Συμβουλίου ενημέρωσε το Σώμα ότι  το εν

λόγω  θέμα  είναι  ενημερωτικό.  Εκπρόσωποι  της  Επιτροπής  Αγώνα  θα

καταθέσουν  τις  απόψεις  τους,  οι  κ.κ.  Περιφερειακοί  Σύμβουλοι  θα  θέσουν  τα

ερωτήματά  τους  και  θα  δοθούν  απαντήσεις  και  επεξηγήσεις.  Στη  συνέχεια  θα

κατατεθούν προτάσεις προς ψήφιση.

...……………………………………………………………………………………………………….... .

Η  κο ι νή  πρόταση  που  κατατ έθηκ ε  από  τ ι ς  παρατά ξ ε ι ς  τη ς

πλ ε ι οψηφ ία ς  κα ι  των  με ι οψηφ ιών  (πλην  τ η ς  παράτα ξης  του  κ .  Τατούλη )

έ χ ε ι  ω ς  ε ξ ή ς :

Η μετατροπή της ευρύτερης περιοχής της Ασέας σε ζώνη άσκησης κάθε είδους ρυπογόνων
δραστηριοτήτων ξεκίνησε με την απόπειρα μεταφοράς και εγκατάστασης στο Αθήναιο της
γνωστής μονάδας επεξεργασίας σάπιων και ψόφιων, θα δούμε τι άλλο θα παρουσιάσουν. Γι’
αυτό το έγκλημα στην περιοχή μας ήταν πολλοί που γνώριζαν, αλλά σιωπούσαν ένοχα και
συγκάλυπταν  όλες  τις  μεθοδεύσεις  μέχρι  να  πάρει  έγκριση  Περιβαλλοντικών  Όρων.  Η
αποκάλυψη του εγκλήματος την τελευταία στιγμή και ο γενικός ξεσηκωμός των κατοίκων
ανάγκασε όλους αυτούς ακόμη και εκείνους που έβλεπαν οφέλη στη βρόμα και τη δυσοσμία
να πούνε όχι.

Η ομόφωνη απόρριψη της ΜΠΕ από το Δημοτικό Συμβούλιο Τρίπολης και στη συνέχεια
από το Περιφερειακό Συμβούλιο Πελοποννήσου η ανάληψη από το Δήμο Τρίπολης και την
Περιφέρεια Πελοποννήσου του οικονομικού κόστους για νομικές και δικαστικές διαδικασίες
(αναστολή,  ασφαλιστικά,  προσφυγή  κλπ),  η  εντολή  Περιφερειάρχη  στις  υπηρεσίες  να
σταματήσουν οι διαδικασίες για έκδοση άδειας λειτουργίας της επιχείρησης είναι μία πρώτη
νίκη  των  κατοίκων.  Δεν  εφησυχάζουμε  όμως  γιατί  ξέρουμε  ότι  οι  σχεδιασμοί  που
διασφαλίζουν  μακροχρόνια  τα  συμφέροντα  του  κεφαλαίου  δεν  εγκαταλείπονται  και  δεν
αλλάζουν εύκολα και είμαστε βέβαιοι ότι οι μεθοδεύσεις δεν θα σταματήσουν.

Με  διαδικασίες  εξπρές  την  ώρα  που  θα  αποφάσιζε  ομόφωνα  ΚΑΤΑ το  Περιφερειακό
Συμβούλιο  Πελοποννήσου  κυβέρνηση  και  επιχειρηματίας  μεθόδευαν  την  έγκριση  των
Περιβαλλοντικών  Όρων  για  τη  μεταφορά  και  λειτουργία  στο  Αθήναιο  της  μονάδας  που
σφραγίστηκε στα Λεχαινά Ηλείας με απόφαση του Συμβουλίου Επικρατείας.  Ξέρουμε ότι
όλοι αυτοί που συγκάλυπταν και στήριζαν το έγκλημα αλλά αναγκάστηκαν να πουν ΟΧΙ δεν
θα  είναι  μαζί  μας  και  στη  συνέχεια.  Τα  όσα  μεσολάβησαν  το  τελευταίο  τετράμηνο
επιβεβαιώνουν  αυτές  μας  τις  εκτιμήσεις.  Παντελής  απουσία  των  υπεύθυνων  από  τις
κινητοποιήσεις των κατοίκων. 

Εκτεταμένες εργασίες της εταιρίας στο Αθήναιο για τη μετεγκατάσταση της ρυπογόνας
μονάδας με προκλητική απουσία των ελεγκτικών αρχών κ.α.

Το ΠεΣυΠ στηρίζει τον αγώνα των κατοίκων για:   

1. Να μην εγκατασταθεί στο Αθήναιο η μονάδα επεξεργασίας ζωικών υπολειμμάτων.
2. Να  ξηλωθούν  τώρα  και  να  απομακρυνθούν  όσα  μηχανήματα  τοποθετήθηκαν  στο

εργοστάσιο.
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3. Να μην εγκατασταθούν στην περιοχή άλλες ρυπογόνες μονάδες, όπως επεξεργασίας
αποβλήτων  τυροκομείου,  πτηνοτροφικών  μονάδων,  βιοαέριο,  καύση  απορριμμάτων,
πυρηνελαιουργείων, Α.Π.Ε., κλπ.

4. Μέτρα  στήριξης  στη  γεωργία,  κτηνοτροφία,  μελισσοκομία,  έργα  βελτίωσης  της
δυνατότητας  ύδρευσης  –  άρδευσης  και  σε  καμία  περίπτωση  δεν  θα  επιτρέψουμε  να
επιδεινωθούν οι ήδη δύσκολες συνθήκες από τη χρήση μεγάλων ποσοτήτων νερού από τις
ρυπογόνες δραστηριότητες.

5. Σε  συνεργασία  με  τον  Δήμο  Τρίπολης  και  την  Επιτροπή  Αγώνα  των  κατοίκων,  η
Περιφέρεια  Πελοποννήσου  θα  προχωρήσει  τώρα  σε  μετρήσεις  να  καταγραφούν  σε  βάση
δεδομένων όλα τα περιβαλλοντικά στοιχεία και ειδικότερα για τα νερά για να μπορούν στην
πορεία να γίνονται συγκρίσεις.

Ο  κ .  Τατούλης  ζ ή τησε  να  προστεθε ί  σ την  ανωτέρω  πρόταση  η  ε ξή ς

φράση :  Να  ανακληθε ί  η  Άδ ε ι α  Λ ε ι τουργ ί α ς  κα ι  Εγ κατάστασης  τ η ς

μονάδας  επ ε ξ εργασ ί α ς  ζω ι κών  υπολ ε ι μμά των  τη ς  FARGECO  Α .Ε .  σ το

Αθήνα ι ο .

Υπέρ  τη ς  κο ι νή ς  πρόταση ς  ψήφ ισαν  ο ι  κ . κ .  Μαλτέζος,  Γκιολής,

Βερούτης,  Αναστασόπουλος,  Καπέλιος,  Τσουκαλάς,  Βυτινιώτης,  Σχοινοχωρίτης,

Κόρκα  –  Κώνστα,  Τζινιέρης,  Καλογεροπούλου  –  Κανελλοπούλου,  Μαντζούνης,

Σκαντζός,  Χρονάς,  Σαρδέλης,  Δέδες,  Μποζίκης,  Βεργινάδη,  Πουλοκέφαλος,

Γόντικας, Κελλάρης, Οικονόμου και Γανώσης (σύνολο 23).

Υπέρ  τ η ς  πρόταση ς  του  κ .  Τατούλη  ψήφ ισαν  ο ι  κ . κ .  Τατούλης,

Γιαννακούρας,  Τζανετέα,  Ρουμελιώτης,  Παπαντωνίου  –  Κορώνη,  Σταματάκος,

Νικολάκου,  Πετρίτσης,  Λυμπέρης,  Γκούνης,  Μπούζα  –  Κωνσταντέλου,

Δημητρακοπούλου,  Πετράκος,  Δρούγκας,  Λυμπεροπούλου,  Κάτσαρης  και

Σπυριδάκου (σύνολο 17).

Κατά την ψηφοφορία απουσίαζε ο Περιφερειακός Σύμβουλος κ. Σιδέρης.

Κατόπ ι ν  των  ανωτέρω ,  το  Περ ιφερ ε ι α κό  Συμβούλ ι ο  Πελοποννήσου ,

κατά  πλ ε ι οψηφ ία  

Α π ο φ α σ ί  ζ  ε  ι

Η  με τατροπή  τη ς  ευρύτερης  π ερ ι ο χή ς  τη ς  Ασέα ς  σ ε  ζώνη  άσκησης

κάθε  ε ί δου ς  ρυπογόνων  δραστηρ ι ο τήτων  ξ ε κ ί νησε  με  την  απόπε ι ρα

μεταφοράς  κα ι  ε γ κατάστασης  σ το  Αθήνα ι ο  τη ς  γνωστής  μονάδας
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επ ε ξ εργασ ί α ς  σάπ ιων  κα ι  ψόφ ιων ,  θα  δούμε  τ ι  ά λ λο  θα  παρουσ ι άσουν .

Γ ι ’  αυτό  το  έγ κλημα  στην  π ερ ι οχή  μα ς  ή ταν  πολλο ί  που  γνώρ ι ζ αν ,  αλλά

σ ιωπούσαν  έ νοχα  κα ι  συγκάλυπταν  όλ ε ς  τ ι ς  μ εθοδεύσε ι ς  μ έ χρ ι  να  πάρε ι

έ γ κρ ι ση  Περ ι βαλλοντ ι κών  Όρων .  Η  αποκάλυψη  του  ε γκλήματο ς  την

τ ελ ευτα ί α  σ τ ι γμή  κα ι  ο  γ εν ι κ ό ς  ξ εσηκωμός  των  κατο ί κων  ανάγκασε

όλους  αυτούς  ακόμη  κα ι  ε κ ε ί ν ου ς  που  έβλ επαν  οφέλη  στη  βρόμα  κα ι  τη

δυσοσμ ί α  να  πούν ε  όχ ι .

Η  ομόφωνη  απόρρ ιψη  τη ς  ΜΠΕ  από  το  Δημοτ ι κό  Συμβούλ ι ο  Τρ ί πολης

κα ι  σ τη  συν έχ ε ι α  από  το  Περ ιφερ ε ι α κό  Συμβούλ ι ο  Πελοποννήσου  η

ανάληψη  από  το  Δήμο  Τρ ί πολης  κα ι  την  Περ ιφέρ ε ι α  Πελοποννήσου  του

ο ι κονομ ι κού  κόστους  γ ι α  νομ ι κ έ ς  κα ι  δ ι κ αστ ι κ έ ς  δ ι αδ ι κασ ί ε ς  ( α ναστολή ,

ασφαλ ισ τ ι κά ,  προσφυγή  κλπ ) ,  η  ε ν τολή  Περ ιφερ ε ι άρχη  στ ι ς  υπηρεσ ί ε ς

να  σ ταματήσουν  ο ι  δ ι αδ ι κασ ί ε ς  γ ι α  έ κδοση  άδ ε ι α ς  λ ε ι τ ουργ ί α ς  τη ς

επ ι χ ε ί ρησης  ε ί ν α ι  μ ί α  πρώτη  ν ί κη  των  κατο ί κων .  Δ εν  εφησυχά ζουμε

όμως  γ ι α τ ί  ξ έρουμε  ό τ ι  ο ι  σ χ εδ ι ασμο ί  που  δ ι ασφαλ ί ζ ουν  μακροχρόν ι α  τα

συμφέροντα  του  κ εφαλα ί ου  δ εν  ε γ καταλ ε ί πον τα ι  κα ι  δ ε ν  αλλά ζουν

εύκολα  κα ι  ε ί μαστε  β έβα ι ο ι  ό τ ι  ο ι  μ εθοδεύσε ι ς  δ ε ν  θα  σ ταματήσουν .

Με  δ ι αδ ι κασ ί ε ς  ε ξ πρ έ ς  την  ώρα  που  θα  αποφάσ ι ζ ε  ομόφωνα  ΚΑΤΑ  το

Περ ιφερ ε ι α κό  Συμβούλ ι ο  Πελοποννήσου  κυβέρνηση  κα ι  επ ι χ ε ι ρηματ ί α ς

μεθόδευαν  την  έ γκρ ι ση  των  Περ ι βαλλοντ ι κών  Όρων  γ ι α  τη  μ ε ταφορά

κα ι  λ ε ι τ ουργ ί α  σ το  Αθήνα ι ο  τη ς  μονάδας  που  σφραγ ίσ τηκ ε  σ τα  Λεχα ι νά

Ηλε ί α ς  μ ε  απόφαση  του  Συμβουλ ί ου  Επ ι κρατε ί α ς .  Ξ έρουμε  ό τ ι  ό λο ι

αυτο ί  που  συγκάλυπταν  κα ι  σ τήρ ι ζ αν  το  έ γ κλημα  αλλά  αναγκάστηκαν  να

πουν  ΟΧ Ι  δ ε ν  θα  ε ί ν α ι  μα ζ ί  μα ς  κα ι  σ τη  συν έχ ε ι α .  Τα  όσα  μεσολάβησαν

το  τ ε λ ευτα ί ο  τ ε τράμηνο  επ ι β εβα ιώνουν  αυτέ ς  μα ς  τ ι ς  ε κ τ ι μήσε ι ς .

Παντ ελής  απουσ ί α  των  υπεύθυνων  από  τ ι ς  κ ι ν ητοπο ι ήσε ι ς  των

κατο ί κων .  

Ε κ τ ε ταμέν ε ς  ερ γασ ί ε ς  τη ς  ε τα ι ρ ί α ς  σ το  Αθήνα ι ο  γ ι α  τη

με τ εγκατάσταση  τη ς  ρυπογόνα ς  μονάδας  μ ε  προκλητ ι κή  απουσ ί α  των

ελ εγκ τ ι κών  αρχών  κ . α .

Το  Πε Συ Π  στηρ ί ζε ι  τον  αγ ών α  των  κατο ίκων  γ ια :    

1. Να  μην  ε γ κατασταθε ί  σ το  Αθήνα ι ο  η  μονάδα  επ ε ξ εργασ ί α ς  ζω ι κών

υπολε ι μμάτων .
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2. Να  ξηλωθούν  τώρα  κα ι  να  απομακρυνθούν  όσα  μηχανήματα

τοποθετήθηκαν  σ το  εργοστάσ ι ο .

3. Να  μην  ε γ κατασταθούν  σ την  π ερ ι ο χή  άλλ ε ς  ρυπογόν ε ς  μονάδε ς ,

όπως  επ ε ξ εργασ ί α ς  αποβλήτων  τυροκομε ί ου ,  π τηνοτροφ ι κών  μονάδων ,

β ι οα έρ ι ο ,  καύση  απορρ ι μμάτων ,  πυρηνελα ι ουργ ε ίων ,  Α .Π .Ε . ,  κ λπ .

4. Μέτρα  στήρ ι ξ η ς  σ τη  γ εωργ ί α ,  κ τηνοτροφ ία ,  μ ε λ ι σσοκομ ί α ,  έ ρ γα

βελ τ ίωσης  τη ς  δυνατό τητα ς  ύδρ ευσης  –  άρδ ευσης  κα ι  σ ε  καμ ί α

περ ί π τωση  δ εν  θα  επ ι τρ έψουμε  να  επ ι δ ε ι νωθούν  ο ι  ήδη  δύσκολ ε ς

συνθήκε ς  από  τη  χρήση  μεγάλων  ποσοτήτων  ν ερού  από  τ ι ς  ρυπογόν ε ς

δραστηρ ι ό τητ ε ς .

5. Σ ε  συν εργασ ί α  μ ε  τον  Δήμο  Τρ ί πολης  κα ι  την  Επ ι τροπή  Αγώνα  των

κατο ί κων ,  η  Περ ιφέρ ε ι α  Πελοποννήσου  θα  προχωρήσε ι  τώρα  σ ε

με τρήσε ι ς  να  καταγραφούν  σ ε  βάση  δ εδομένων  όλα  τα  π ερ ι βαλλοντ ι κά

στο ι χ ε ί α  κα ι  ε ι δ ι κ ό τ ερα  γ ι α  τα  ν ερά  γ ι α  να  μπορούν  σ την  πορε ί α  να

γ ί ν ον τα ι  συγκρ ί σ ε ι ς .

Η  απόφαση  αυτή  πήρε  αρ ι θμό  148

Αφού  συντάχθηκε  κα ι  αναγνώσθηκε  το  πρακτ ι κ ό  αυτό ,

υπογράφετα ι  ω ς  κατωτέρω :

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ ΣΚΑΝΤΖΟΣ

ΤΑ ΜΕΛΗ
Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΡΑΛΛΗΣ
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